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Sammanfattning 

Nämnden har mottagit ett medborgarförslag om att bygga ett 

utegym i Bandängen. Enligt förslagsgivaren är det befintliga 

utegymmet bristfälligt på många sätt och önskar därför att ett nytt 

uppförs. Förslagsgivaren vill även poängtera vikten av 

tillgängligheten till gymmet, att det ligger på en attraktiv plats, att 

insynen från exempelvis tunnelbanan begränsas samt att de 

stereotypa bilder som finns bredvid instruktionerna bytts ut för att 

uppmuntra fler att använda gymmet.  

 

Förvaltningen anser inte att det nuvarande utegymet behöver bytas 

ut helt men ser dock att några av förslagsställarens punkter kan 

beaktas och åtgärdas för att förbättra befintligt gym. 

Ärendet 

Nämnden har mottagit ett medborgarförslag om att bygga ett 

utegym i Bandängen. Enligt förslagsgivaren är det befintliga 

utegymmet bristfälligt på många sätt och önskar därför att ett nytt 

uppförs. Förslagsgivaren vill även poängtera vikten av 

tillgängligheten till gymmet, att det ligger på en attraktiv plats, att 

insynen från exempelvis tunnelbanan begränsas samt att de 

stereotypa bilder som finns bredvid instruktionerna bytts ut för att 

uppmuntra fler att använda gymmet.  
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Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av avdelningen för utveckling, lokaler och 

stadsmiljö. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Förvaltningen har inte för avsikt att byta ut det utegym som finns i 

Bandängen och avslår därför medborgarförslaget. De synpunkter 

som förslagsgivaren framför är dock relevanta och några av dessa 

går eventuellt att åtgärda utan att helt byta ut gymmet.  

 

Förvaltningen bedömer däremot att gymmet ligger på en attraktiv 

och välbesökt plats och att det finns fördelar ur framför allt 

trygghetssynpunkt av dess välexponerade placering och att det syns 

från långt håll.  

 

Förvaltningen tar med sig synpunkten om att instruktionerna inte 

behöver vara så stereotypa i den fortsatta planeringen av utegym i 

stadsdelsområdet. 

 

Förvaltningen föreslår Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd att 

godkänna förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 

medborgarförslaget. 

Bilaga 

Utegym i Bandhagen. 


